
Zapytania z 59 sesji RMT – 
04.09.2014 r. 

 

a) radny Z. Ernest – zapytał,  

- ile drzew wycięto na terenie między ul. Broniewskiego i Fałata do dnia 04.09.2014 ? 

- w jakiej wysokości pobrano opłaty za zezwolenia na wycinkę drzew do dnia 
04.09.2014 ? 

- ile drzew wycięto bez pobrania opłaty, podać przyczynę i kwotę, jaką należałoby 
pobrać, gdyby nie zezwolenie z pobrania opłaty do dnia 04.09.2014 r. ? 

- ile drzew pozostało na w/w terenie do dnia 04.09.2014 r. ? 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 

 
b) radny B. Jóźwiak – zapytał o ul. Dożynkową: 

- czy sposób osadzenia studzienek zlokalizowanych na tej ulicy zapewnia właściwe 
użytkowanie drogi przez cieżkie pojazdy w tym autobusy miejskiej ? 

- czy krawężniki położone przy zjazdach w prostopadłe ulice zoostaną wymienione na 
zgodne ze specyfikacją projektu krawężniki łukowe ? 

- czy możliwe jest położenie krawężników granitowych ? 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 
 
c) radny M. Frąckiewicz – zwrócił uwagę, że osoba niema i głucha nie może 

połączyć się z Toruńskim Centrum Zarządzania Kryzysowego. Od roku w 
mieście w Straży Miejskiej jest telefon, gdzie osoba niema może wystukać smsa. 
W TCZK nie ma takiej możliwości. 

 Zapytał, czy można tego typu telefon uruchomić w TCZK i poinformować 
mieszkańców o możliwościach korzystania z tej formy kontaktu i pomocy ?  

 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 

 


